
Referat til elevrådsmøte 02.02.21  
  
  

Møtestart: 10:30  
Møteslutt: 11:30  
Møtested: Auditoriet, Microsoft Teams  
  
  
39/21 Oppmøte  
  
30 / 70 representanter møtte opp. 
 

40/21 Godkjenning av innkalling  
  
Innkalling blir godkjent. 
 

  
41/21 Smittevern  
  
Beskjeder fra Odd: 

- Med svært god korona kontroll gruppe så har Nannestad hatt veldig trygg skole 
gjennom korona tidene. 

- Skolen blir på rødt nivå resten av uka. 
 

Anbefalinger til elevrådet: 
- Om elevrådet kan hjelpe til med å passe på at folk ikke er får nærme og går gjennom 

riktig korridor når de er ved på andre etasje ved auditoriet 
- Hvordan mener elevrådet det har gått 

 Det er fortsatt problemer ved bruk av kantina 
 Det er kronglete med annenhver dag på skolen 
 Det er bra med rødt nivå og måten lærerne har hatt fagene 

 
Odd setter pris på alle innspillene fra elevrådet og meddeler at han skal kjempe for elevrådet 
videre til ledelsen. 
 
  
Saken blir tatt til orientering 

  
  
42/21 SOS-innsamling  
   
Agnieszka spør: 

- Har noen innsalg til hvordan vi kan samle in mest mulig penger til SOS 
 Spørsmål om det fortsatt er de samme aktivitetene som planlagt, Kristin 

svarer med at hun tror stafetten burde heler bli streamet istedenfor å ha 
mange folk samlet og ha en aktivitet hverdag. 



Agnieszka sier: 
- Livestreamen blir arrangert av gaming komiteen 
- Stafetten skal de greie å fortsatt få til 
- Minstekrav for innsamling for digital bøsse er i år 200kr og ikke 300kr 
- RM skal lage mat fra Zambia på onsdag 
- Noen små filmer skal bli streamet  
- Tirsdag så er det ringerunde hvor vi ringer firmaer og spør om sponsorer.  

  
 

43/21 Andre generalforsamling i elevrådet  
  
Torsdag 18.februar er elevrådets andre generalforsamling! Generalforsamlingen varer fra 
kl.09:00-12:00 og er til stede i auditoriet. Under generalforsamling blir det valg av ny leder 
og nestleder. Potensielle kandidater sender inn søknad om stillingene som en valgkomité 
velger ut ifra. Både elevrådsrepresentanter og elever utenfor elevrådet kan sende inn søknad.  
 
Ny elevråds leder og nestleder skal bli valgt snart, Umair fra elevrådsstyret nå skal henge opp 
plakater på hvordan å søke og er blitt delt på elevrådets sosiale medier. 
 
Agnieszka forteller om jobben som kommer med å være elevrådsleder og nestleder, er 
ansvar, men veldig gøy og lærerikt. Leder og nestleder må ha god dynamikk slik at det ikke 
blir for mye jobb for lederen, som gjør at man blir en god duo. Avgangselever kan ikke søke. 
 
 

44/21 Konkurransesøknad til Elev-, Lærling- og Mobbeombudet  
   
Elev-, Lærling- og Mobbeombudet avholder en konkurranse for det beste elevrådet med best 
inkluderende og godt skolemiljø i Viken. Her kom elevrådsrepresentantene med innspill til 
søknaden. 
 

- Ble satt spørsmål om LANet som ble foreslått av elevrådsstyret når ut til like mange 
jenter som gutter.  

- LANet kan åpne til både PC-spill og brettspill 
- Syklubb hvor vi syr klær til SOS-barnebyer  

  
Søknaden blir godkjent og ideer blir tatt til orientering 
  
  
45/21 Valentines og drømmeuke  
  
I uke 6 er det arrangert drømmeuke og Valentines Day.  
 

- Idé om speed-dating fra styret, men blir et problem med at det er allerede problemer i 
kantina, stedet det var planlagt å ha det. 

- Elevrådet viste mer positivitet for digital speed-dating  
- Roseutdeling kommer med noen problemer med at det er rødt nivå, idéen blir tatt til 

orientering og ser på muligheten til å ha et digitalt alternativ 
  



Sakene tas til orientering.  
  
  
46/21 Eventuelt  
   
En VG2 elev fra RM orienterte rundt misnøyen elevrådsrepresentanter har hatt fra tidligere 
møter. Eleven deler at det er lite skolen og lærere får gjort med at noen RM-elevene ikke 
bruker munnbind på bussen, siden det er en enkeltsak. Det eneste de kan gjøre er å oppfordre 
elevene til å bruke munnbind. Elever følger smittevernstiltakene og hvis man merker 
symptomer på smitte holder man seg hjemme. RM har tatt mange skritt for å ha en god 
hygiene-tilstand i kantina til alle tider. Smitten videreføres ikke av mat og vann. Hvis man er 
redd for å få korona fra kantina, kan man selv velge å ikke gå til kantina. 
 
 
Møtet heves kl.11:40 
  
  
Med vennlig hilsen,  
Kristin Ervik Snortheim  
 


